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Abstract (en)
[origin: WO8402334A1] A treatment plant for effluent comprises a precipitation tank (4), preferably designed with a lower conical portion (4'), a
biological toilet (2), preferably a multi-chamber biological toilet, a biological filter (9), a deposition tank (1) provided below said biological toilet
and separated from the latter by a perforated strainer bottom (11) provided between said biological toilet and sand deposition tank, piping (3, 3')
for transferring effluent to said precipitation tank (4), means (K, P2, 5) for adding precipitants to said effluent in said precipitation tank (4), piping
systems (6, 6') for transferring precipitated sludge from the lower portion (4') of said precipitation tank (4) to a chamber of said biological toilet (2),
a piping system (P3, 6, 8) for circulating the chemically purified water across said biological filter (9), and a pipe (10) for discharging clarified water
from said precipitation tank (4). A method for utilization of said plant is also shown.

Abstract (fr)
Une installation de traitement d'un effluent comprend un réservoir de précipitation (4), conçu de préférence avec une partie conique inférieure (4'),
un cabinet de toilette biologique (2), de préférence un cabinet de toilette biologique à chambres multiples, un filtre biologique (9), un réservoir
de dépôt (1) disposé sous le cabinet de toilette biologique et séparé de ce dernier par un fond épurateur perforé (11) disposé entre le cabinet de
toilette biologique et un réservoir de dépôt de sable, une tuyauterie (3, 3') permettant de transférer l'effluent vers le réservoir de précipitation (4), des
moyens (K, P2, 5) permettant d'ajouter des agents de précipitation à l'effluent dans le réservoir de précipitation (4), des systèmes de tuyauterie (6,
6') permettant de transférer la boue précipitée depuis la partie inférieure (4') du réservoir de précipitation (4) vers une chambre du cabinet de toilette
biologique (2), un système de tuyauterie (P3, 6, 8) permettant de faire circuler l'eau chimiquement purifiée au travers du filtre biologique (9), et un
tuyau (10) de décharge de l'eau clarifiée depuis le réservoir de précipitation (4). Un procédé d'utilisation de cette installation est également décrit.
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